
XXXIX sesja Rady Osiedla Polanowice – Poświętne – Ligota 

02.09.2024, godz. 18:00 – 20:00,    

Uczestnicy: 

Lp Imię Nazwisko Funkcja Obecny 
TAK/NIE 

1 Marzenna Nowicka Członkini  Zarządu Osiedla TAK  

2 Stanisław Paszkowski Przewodniczący Zarządu Osiedla NIE 

3 Zofia Kawecka  TAK 

4 Jacek Solecki Sekretarz Zarządu Osiedla TAK  

5 Marta Michałowska-Tkocz  TAK 

6 Grażyna Gawrońska  TAK  

7 Katarzyna Mosur  TAK 

8 Swietlana Bryja  NIE 

9 Joanna Konewecka-Małek Skarbniczka Zarządu Osiedla TAK  

10 Alicja Dudkowiak  TAK 

11 Paweł Zaleski  TAK  

12 Tomasz Sławiński  TAK 

13 Jan Nowicki Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla NIE 

14 Joanna Stańczyk Przewodnicząca Rady Osiedla TAK  

15 Emilia Stącel  TAK 

    

    

    

    

    

    

 

PROTOKÓŁ 

1. Protokół XXXVIII sesji RO PPL z 05.08.2024  został po interwencji Przewodniczącej 

poprawiony, zatwierdzony przez Radnych na XXXIX sesji, w związku z tym zostaje przyjęty 

do dokumentacji z działalności Rady, zatwierdzona wersja zostanie przesłana w 

korespondencji mailowej 02.09.2024. 

2. Sprawy bieżące: 

- zaproponowano organizację Festynu Osiedlowego w terminie 28.09.2024 r, spotkanie 

organizacyjne zostało ustalone na 23.09.2024 o g. 18:00 w siedzibie Rady Osiedla. 

- Przewodnicząca Rady Osiedl wystąpiła do Prezydenta o pieniądze rezerwy budżetowej 

na sfinansowanie oświetlenia ciągu pieszo-rowerowego w Zielonym Klinie 

- Sekretarz ZO poinformował , że zostanie zorganizowane spotkanie we Wrocławskich 

Inwestycjach ws projektu Alei Północnej w trybie udzielenia informacji publicznej 

- omówiono interwencję mieszkańca ws zanieczyszczenia rowów melioracyjnych przy 

AOW, sekretarz ZO wyśle kolejne pismo w tej sprawie do GDDKiA 

- ustalono przesłanie pisma do Radnych Miejskich z prośba złożenie interpelacji o 

przejęcie działek KOWR na rzecz Osiedla w celu urządzenia placu zabaw i boiska 

3. Sprawy w trakcie 

- temat strefy zamieszkania na Polanowickiej – WIM zaproponował oznakowanie strefy 

zamieszkania z deklaracją wyznaczenia miejsc postojowych na indywidualne wnioski 



mieszkańców dla organizacji miejsc postojowych przed ich posesjami, Jacek Solecki 

opracuje szablon wniosku i prześle indywidualne wnioski mieszkańców do WIM i ZDiUM 

- temat klubu seniora – trwa poszukiwanie lidera klubu seniora, na FB został 

umieszczony odpowiedni post  

- chodnik Białe Tygrysy - Rondo Obrońców Grodna – prośba do DIT o udostępnienie 

treści porozumienie pomiędzy Gminą a Mesta Development 

- kynopark na osiedlu Polanowice – zadanie jest na etapie uzgodnień i projektowania 

przez Zieleń miejską, teren został skoszony 

 

4. Podjęcie Uchwały NR XXXIX/67/24  w sprawie  

Za – 0 osób 

Przeciw – 0 osób 

Wstrzymało się – 0 osób 

Uchwała została podjęta/odrzucona w dniu 02.09.2024 

 

 

5. Następne spotkanie: 04.10.2024, godzina 18:00, miejsce - w siedzibie RO. 

 

Załączniki: 

1. Uchwała NR XXXIX/67/24  w  sprawie  


